

环境管理体系认证证书

证书号: 11424E46719R1S

兹证明

安洛克流体科技(廊坊)有限公司

统一社会信用代码: 91131023MA07WRNG99

注册地址:河北省廊坊市永清县贾八里庄村北、朱庄村东南生产/办公地址:河北省廊坊市永清县永清智能控制产业园8号楼

环境管理体系符合标准

GB/T24001-2016/ISO14001:2015

适用范围

仪表阀门和接头的生产(有许可要求的除外) 及其所涉及场所的相关环境管理活动

初次发证日期 2021年11月11日 证书颁发日期 2024年07月03日 证书有效期至 2027年11月10日



签发: 美风蓝







中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C114-M

获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效。本证书信息可在北京东方纵横认证中心有限公司网站(www.eacc.com.cn)和国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询,也可扫描右下角的二维码查询。

地址:北京市通州区中关村科技园区通州园金桥科技产业基地景盛南四街17号 [21号楼—层 101102





公众号





ENVIRONMENTAL MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

Certificate No.: 11424E46719R1S

This is to certify that the Environmental Management System of

ANLOK FLUID TECHNOLOGY(LANGFANG) CO., LTD.

Unified Social Credit Code: 91131023MA07WRNG99

Registered Address: Southeast Zhuzhuang Village, North Jiabali village, Yongqing County, Langfang City, Hebei Province

Production/Office Address: Building 8, Yongqing intelligent control Industrial Park, Yongqing County, Langfang City, Hebei Province

Has been audited to conform to the following Environmental Management System standard

GB/T24001-2016/ISO14001:2015

The Applicable Scope

The production of instrument valves and fittings (excluding products with requirement of license) and related environmental management activities of involved sites

Date of initial issuance: Nov. 11, 2021

Date of issuance: Jul. 03, 2024 Date of expiry: Nov. 10, 2027

Issued by: We Forgree Beijing East









The certificate will remain valid only if the certified organization accepts surveillance audit at regular intervals and is audited to be qualified. The information of this certificate is available at EACC website (www.eacc.com.cn) and CNCA's official website (www.cnca.gov.cn), and it's also available by scanning the QR Code in the lower right corner.

Address: 1st Floor, No. 121 Building, No. 17, Jingshengnansi Street, Jinqiao Science & Technology Industrial Base, Tongzhou Park of Zhongguancun Science & Technology Zone, Tongzhou District, Beijing 101102





official account

